
Ad L 87 spørgsmål 3:
”Vil ministeren en gang om året oversende en redegørelse til Fødevareudvalget om, hvilke regler der er 
gennemført i Danmark som følge af europæiske lovgivning, og hvilke ændringer der må forventes at blive 
gennemført i det kommende år som følge af forordninger og direktiver m.v.?”

Svar:
Som jeg også bemærkede under debatten ved lovforslagets 1. behandling vil statusredegørelser til 
Fødevareudvalget være et godt supplement til den løbende orientering og drøftelse af EU-lovgivningen på 
fødevareområdet. Sådanne redegørelser vil være med til at give et samlet overblik over udviklingen og vil 
være et godt grundlag for mere principielle drøftelser om den fremtidige fødevarelovgivning.

Jeg er derfor åben overfor, at der træffes aftale om, at ministeriet sender sådanne redegørelser til 
Fødevareudvalget.


